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Närvarande: Frånvarande:

Lars-Uno Åkesson, Värnamo Birgitta Torgrimson, Örnsköldsvik
Maria Ahlstedt, Vetlanda Martine Prinselaar, Nynäshamn

Joachim Kahlert, Norrtälje

Linda Ungsäter, Hultsfred

Jerry Engström, Västervik
Annika Lill, Härnösand

Ida Lindh, Skellefteå

Loredana Gorea, Örnsköldsvik (anslöt till mötet 16:45)

Protokoll fört vid Nitus styrelsemöte, hybridmöte; på plats i Nyköping samt via Zoom

Dag och datum: tisdag den 2 maj 2023

Tid: 15.00 - 17.15

1. Föregående protokoll från 2023-03-30

Genomgång av föregående protokoll.

Val av sekreterare

Annika Lill valdes till sekreterare.

Val av justerare

Till justerare för dagens protokoll föreslogs och valdes Maria Ahlstedt.

Actionplan inkl. mittnituslärcenter

Vi tar upp punkten mittnituslärcentra vid varje styrelsemöte. Det upplevs svårt att få kontakt

med kommunerna eller få respons på eventuell medverkan. Lars-Uno lägger ut under vecka.

18 på Instagram från Nitus årsstämma i Nyköping. Alla i styrelsen får hålla koll i excelfilen

och försöka boka in sina kommuner.

Almedalen 2023 28 juni kl. 14.15-15.15

Bestämt schema

Diskussion kring upplägg.

Utkast

- Datum och tid är nu klart. Den 28 juni mellan 14:15-15:15. Önskemål är att kunna sända

det live och eventuellt koppla upp någon. Lars-Uno ska kolla hur de sänder via Almedalen,

om det är via Youtube eller annat. Lars-Uno kollar även om länken för livesändningen kan

läggas ut på Nitus hemsida samt Facebook.

- Lars-Uno går igenom upplägg samt körschema inför Almedalen. Upplägget ger flera olika

infallsvinklar. Finns en idé om att kunna koppla upp en f.d. student och/eller ett företag som

kan prata om hur viktigt det varit med lärcentra för att lösa kompetensbristen hos just dem.

Förslag som kom upp är att kunna ha en film från Nitus med detta att kunna visa upp. För

detta behövs en råfilm med bra ljud som senare kan klippas ihop. Förslag samt filmklipp kan



skickas under mitten/slutet av maj till Lars-Uno sa kan han ordna med klippning av filmen.

- Boende ar bokat for Almedalen.

Erfarenhetsseminarium 20 april. Reflektion

Manga deltagare pa senaste erfarenhetsseminariet med cirka 45 stycken deltagare.

Intressant att höra om två olika lärcentra, Skellefteå och Sollefteå, som gjort på olika sätt

och lyckats. Inspel kom om att man önskade information om sociala medier och hur andra

gör.

Erfarenhetsseminarium HT. Nya datum!

Hade varit bra om höstens datum kan finnas med i nästa nyhetsbrev.

Ida kollar upp förslagna datum för höstens erfarenhetsseminarium och återkopplar till Lars-

Uno. Tema för nästa erfarenhetsseminarium kommer att beröra samverkan.

Vårstämman i Nyköping.

- Förslag till nya stadgar LÄNK- lyfts på stämman för beslut.

- Förslag på ordförande för stämman är Anna Henricsson, om inte hon kan har Fredrik

möjlighet.

- Valberedningens förslag till styrelse presenteras av någon från valberedningen, om ingen

från valberedningen är på plats får ordföranden för stämman läsa upp valberedningens

förslag.

- Konstituerande mötet hålls direkt efter stämman.

- Programmet för årsstämman i Nyköping har fått en förändring. Förändringen är inget som

påverkar stämman, ändringen mailades från Sara till Loredana som uppdaterar på hemsidan.

- Utskrift över deltagarförteckningen på årsstämman ordnas av Loredana. Namn och

organisation kan lämnas ut till medlemmar som önskar.

- Kassören med budget:

Prognostiserat underskott på cirka 24000kr men fortsatt en bra ekonomi. Vi behöver framåt

fundera på kostnader som Nitus står för, tex. anmälningsavgifter och hotell vid stämman

samt andra möten.

Föreslår inga förändringar i arvoden.

Bokslutet återfinns i verksamhetsberättelsen, lyfts på stämman.

Genomgång av budgetförslag 2024, lyfts på stämman.

Bara en uppsägning från en kommun under denna faktureringsomgång. Tidigare varit 3—5

stycken. Ser positivt ut. Motiveringarna till varför kommuner gått ur Nitus har varit att de

lagt ner verksamheten.

Betalande medlemmar är f.n. cirka 88 st.

Tillägg: Gör sin sista arbetsdag den sista januari, sista anställningsdag är den sista mars 2023.

Kommer till nästa årsstämma. Kommer att fortsätta konsulta men inte vara anställd i

Västerviks kommun.

Öppna föreläsningar kring klimatet. Inspel från Ann-Sofie Gustafsson

Öppet för klimatet — learning4professionals (greentown.se)

Inspel? Vad kunde vi erbjuda Nituskommunerna?

- Kurser som är på engelska kan vara svåra. Ett alternativ är att om kursen är på engelska så

kan de tillhörande gruppsamtalen ändå vara på svenska. Kursen: Cirkulär ekonomi - en kort
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grundkurs skulle kunna vara intressant för många, även Grunderna i Al 2.0 HP samt

Grunderna i Al, del 2: att utveckla Al 2.0 HP. Förslaget är att styrelsen sammanställer

information om de tre mest relevanta kurserna och skickar med i nyhetsbrevet. Inspel till

alternativ på kurser skickas till Lars-Uno under denna vecka.

Uppdatering KTH

- Svårt att veta vad egentligen erbjudandet är. KTH skulle behöva få erbjudandet mer tydligt

beskrivet kring vad det innebär för Lärcentra. I Norrtälje anställs personer som gått tekniskt

basår. Ett tips är att kolla med företagarna hur det ser ut i kommunerna.

- Nästa möte med KTH är måndagen den 8 maj.

- KTH har visat intresse för att vara värd för Nitusdagarna till höst. Ett förslag är att

Nitusdagarna hålls den 8-9 november på KTH vilket styrelsen är positiva till. Nytt förslag är

att Nitusdagarna ar mandag-tisdag (istallet for som tidigare onsdag-torsdag). Lars-Uno

kontaktar KTH. Värd för Nitusdagarna presenteras på årsstämman.

Kansliet informerar (Loredana)

Inget speciellt att redovisa. Deltagarförteckningen är utskriven. Anmälda till årsstämman i

Nyköping är mellan 37-40st.

Laget runt

Joachim: Ny majoritet i styret som uppmärksammat idén om att högskoleutbildningar på

lärcentrum är bra, planer finns på att se om konceptet kan användas på

komvuxutbildningarna.

Linda: Jobbar mycket med regional samverkan tillsammans med Västervik och Vimmerby.

Jerry: Försöker borra sig in i fakultet nr 3. Bygger upp lite olika akademier,

ledarskapsakademi, företagsakademi - paketerar kompetensutveckling på ett sätt gentemot

redan anställda.

Maria: De har nu 22 st. sökande på 15 platser till Grundlärare fritidshem -

erfarenhetsbaserat. De kommer att ha två starter, eventuellt en start till om underlag finns.

Berättar om ett mentorsprogram (preparandprogram) via Viadidakt som varit framgångsrikt.

Ida; Berättar att de dragit igång en ordentlig kompetenskartläggning.

Lars-Uno: Sökt nytt ESF projekt för fortsättning med kompetensutvecklingsprojektet.

Hybridprojektet med campus Nynäshamn håller fortfarande på.

Annika: Fortsatt arbete med campus Härnösand. Stort intresse för VR Studion.

Övriga frågor.

- Genomgång av morgondagens möte.
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